
Záryis o průběhu obhajoby doktorské práce Mgr. Jana Červenky v programu ekologie

obhajoba se uskutečnila v pátek 12. zéří 2014 na Přírodovědecké fakultě UK v budově
Viničná 7. Předseda komise nejdříve představil uchazeče, komisi a oponenty' poté uchazeč
prezentoval hlavní vysledky své disertační práce. Poté oponenti přednesli své posudky a
vznesli dotazy, na něž Jan Červenka odpověděl. Většina námitek pramenila ze skutečno sti, že
práce byla taxonomického rázu a trochu chybělo zhodnocení ekologického aspektu celé věci.
Následovala diskuse, v niž lchazeč adekvátně reagoval na otánky.

V uzavřené části jednaná členové komise rozhodli jednohlasně (sedm odevzdaných hlasů,
všechny pro) o výsledku,,prospěl.., kteý byl hned sdělen uchazeči.
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Prof. David Storch, Ph.D.
předseda komise


